
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 2. juli stillet følgende spørgsmål nr. 

1467 (Alm. del) til sundheds- og ældreministeren, som hermed besvares.  Spørgsmå-

let er stillet efter ønske fra Peder Hvelplund (EL). 

 

Spørgsmål nr. 1467:  

”Vil ministeren oplyse de provenumæssige konsekvenser, hvis vi i Danmark imple-

menterede en ordning som i Skotland, hvor al receptpligtig medicin er gratis? De pro-

venumæssige konsekvenser bedes opgjort i umiddelbare konsekvenser, efter tilbage-

løb, men før adfærd, samt efter tilbageløb og adfærd” 

 

Svar: 

Spørgsmålet besvares foreløbigt med henblik på at svare 1467-1470 samlet. Spørgs-

målet forventes besvaret medio oktober. 
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